

## T1 George

### CALENDAR

#### **Fri, Mar 6**

Local Holiday, NO SCHOOL

#### **Mon, Mar 9**

Local Holiday, NO SCHOOL

#### **Tue, Mar 10**

Alternate schedule ([see calendar](#))

#### **Wed, Mar 11**

Alternate schedule ([see calendar](#))

Clash of the Titans during lunch

#### **Thu, Mar 12**

Alternate schedule ([see calendar](#))

Gunn Service Day

#### **Fri, Mar 13**

Alternate schedule ([see calendar](#))

Gunn Service Day

Romeo & Juliet, Gunn Theatre, 7:30pm

3月6日, 星期五 当地假期, 学校无课

3月9日, 星期一 当地假期, 学校无课

3月10日, 星期二 备用时间表 (请参阅日历 [calendar](#))

3月11日, 星期三 备用时间表 (请参阅日历 [calendar](#))

午餐时间 泰坦之战

3月12日, 星期四 备用时间表 (请参阅日历 [calendar](#))

Gunn服务日

3月13日, 星期五 备用时间表 (请参阅日历 [calendar](#))

Gunn服务日

罗密欧与朱丽叶, Gunn剧院, 晚上7:30

### **\*\*UPDATED\*\* Gunn Annual Service Day: Still Openings for Adult Participation**

**Thu, Mar 12, 8:00am-no later than 2:15pm**

**Fri, Mar 13, 8:25am-3:00pm (am or pm)**

Students in the YCS-Interact and Key Club are working very hard on these days which afford many students the opportunity to be of service to a local community non-profit service agency. All projects have student leaders. Chaperones serve to support the student leaders. For off-campus projects, on March 12, students travel in buses to service sites. On campus projects, on March 13, are held in the school library. Adult chaperones are ESSENTIAL. Please visit the Gunn website to sign up and to watch for updates. Questions: [nhesterman@pausd.org](mailto:nhesterman@pausd.org) and [ashley@youthcommunityservice.org](mailto:ashley@youthcommunityservice.org).

**\*\*更新\*\*Gunn年度服务日：成人参与仍然开放注册**

3月12日，星期四 8:00- 2:15

3月13日，星期五 8:25-3:00

这些天，YCS-Interact和Key Club的学生们非常努力地工作，这为许多学生提供了向当地社区非营利服务机构提供服务的机会。所有项目都有学生领导。家长助理为学生领袖提供支持。校外项目，3月12日，学生将乘坐公共汽车前往服务地点。校园项目，将于3月13日在学校图书馆举行。家长助理是必不可少的。请访问Gunn网站注册并观看更新。有问题，请联络 [nhesterman@pausd.org](mailto:nhesterman@pausd.org)和 [ashley@youthcommunityservice.org](mailto:ashley@youthcommunityservice.org)。

## **T2 Caroline 2020**

### **Spring Job Fair**

**Fri, Mar 13 during lunch in front of the guidance building**

Come and meet local businesses who are interested in recruiting your child to be their next employee! For more information, please contact: Rachael Kaci the PAUSD work experience teacher, [rkaci@pausd.org](mailto:rkaci@pausd.org)

### **春季招聘会**

3月13日，星期五，午餐时间于Guidance Building前

快来认识有兴趣招募您的孩子成为下一个雇员的当地企业！有关更多信息，请联系：PAUSD工作经验老师Rachael Kaci, [rkaci@pausd.org](mailto:rkaci@pausd.org)。

### **\*\*NEW\*\* Gunn Theatre Spring Play: Romeo & Juliet**

Gunn Theatre is excited to bring Shakespeare's most popular play to Spangenberg Theatre this Spring. The intense feud between the Montague and Capulet families devastates the city of Verona and foreshadows tragic consequences for young Romeo and Juliet. Revenge, passion and a secret marriage lead the world's most famous star-crossed lovers to a harrowing end. Tickets and more information available at [www.gunntheatre.org](http://www.gunntheatre.org).

Opening Night Performance - Friday 3/13, 6:00pm Gala and 7:30pm Reception (\$25/person)  
Evening shows at 7:30pm (\$15/adult, \$10/student): Sat 3/14, Thurs 3/19, Fri 3/20, Sat 3/21  
Matinees (\$10/adult, \$5/student): Wed 3/18, Sat 3/21

### **\*\* 新内容\*\* Gunn 剧院春季演出节目：罗密欧与朱丽叶**

Gunn剧院很高兴能在今年春季将莎士比亚最受欢迎的戏剧带到Spangenberg剧院。Montague 和 Capulet家族之间的激烈争执摧毁了Verona市，并预示着年轻罗密欧与朱丽叶的悲惨结果。报仇，激情和秘密婚姻使世界上最著名的苦命恋人陷入悲惨的结局。门票和更多信息，请访问 [www.gunntheatre.org](http://www.gunntheatre.org)。

开幕表演-周五3/13，晚会6:00和招待会7:30（每人\$ 25）

晚上7:30的晚间表演（\$ 15 /成人，\$ 10 /学生）：3/14周六，3/19周四，3/20周五，3/21周六

Matinees（\$ 10 /成人，\$ 5 /学生）：3/18星期三，3/21星期六

### **T3 Angela Guo**

#### **\*\*NEW\*\* CAASPP Testing for Juniors and CASP Testing for Sophomores and Seniors**

CAASPP Testing will be held for all Juniors at Gunn and Paly March 17-19. CASP testing for 10th and 12th graders will take place on Monday March 16.

It is essential that we reach our goal of 95% participation this year!

Juniors who take the CAASPP may be eligible for the following benefits:

- The State Seal of Biliteracy
- The Golden State Seal of Merit Diploma
- The College Readiness Indicator

In addition students who participate in ALL CAASPP tests may be eligible for prizes such as senior parking passes, prom tickets, etc. The CAASPP has been scheduled after SAT Testing and well before AP Testing in May. Regular classes will take place before and after testing, so students will not miss any instruction during testing periods, and attendance will be taken during all testing and instructional periods. Gunn teachers are committed to not loading students with assignments, projects and tests during the week of March 16.

This year the state has decided to assign the lowest possible score to any student who does not take the tests. So it is essential that we reach the 95% participation rate in order to minimize any negative impact on Gunn and the district's academic profile on the California State Dashboard. If you have any questions about CAASPP or CASP Testing, please email our Gunn CAASPP/CASP Test Coordinators at [plaplace@pausd.org](mailto:plaplace@pausd.org) and [mgordon@pausd.org](mailto:mgordon@pausd.org)

**Thank you for partnering with us to achieve 95% participation!**

#### **\*\*新\*\*11年级的CAASPP和10年级和12年级的CASP测试**

CAASPP测试将于3月17日至19日在Gunn和Paly举行。10年级和12年级的CASP测试将于3月16日星期一进行。

今年，我们必须达到95%的参与目标！

参加CAASPP的11年级学生可能有资格获得以下福利：

- 双语印章
- 金州立功证书
- 大学成功准备指标

此外，参加所有CAASPP测试的学生可能有资格获得奖品，例如：停车证，舞会门票等。CAASPP已安排在SAT测试之后和5月AP测试之前。常规课程将在测试前后进行，因此学生在测试期间不会错过任何指导。冈恩老师致力于在3月16日那周不给学生安排太多的作业，项目和测试。今年，该州已决定为所有不参加考试的学生分配最低的分数。因此，至关重要的是我们必须达到95%的参与率，以最大程度地减少对Gunn以及该地区在加利福尼亚州仪表板上的学历影响。如果您对CAASPP或CASP测试有任何疑问，请通过[plaplace@pausd.org](mailto:plaplace@pausd.org)和[mgordon@pausd.org](mailto:mgordon@pausd.org)向我们的Gunn CAASPP / CASP测试协调员发送电子邮件。

**感谢您与我们合作达到95%的参与度！**

### **T4 Max Gao**

#### **\*\*NEW\*\* 10th Grade Parent Coffee with Linda Kirsch**

**Wed, Mar 25, 8:30-10:00am, Staff Lounge**

Please join us for a Sophomore Parent Network Coffee on Wed March 25 from 8:30-10:00am in the Staff Lounge. Linda Kirsch, Gunn College Counselor, will update us on several important changes

taking place in the college admissions process. She's looking forward to answering all your college and career-related questions -- and after that we'll have time to chat with each other. Coffee and light breakfast snacks provided. We look forward to seeing you there!

**\*\*NEW\*\* Dine Out at Tacolicious - Mondays All Month**

This month, our school's favorite taco place at [532 Emerson Street](#) - Tacolicious - will donate 15% of Monday's proceeds all month to our PTA and one other elementary school in Palo Alto. Just dine in or order "Pick-Up" directly and our school will benefit. Last year Tacolicious presented checks to all our schools for at least \$1000K or more! as part of the School Project. Spread the word and tell your friends! If you have any large catering orders that you can place on Mondays, those count too! Contact our PTA for more details on how to include large orders in the program.

**\*\*新\*\*10年级家长与Linda Kirsch使用咖啡**

**周三, 3月25日, 上午8:30-10:00, 员工休息室**

请加入我们, 于3月25日, 周三, 上午8:30-10:00在工作人员休息室享用10年级家长网络咖啡。Gunn大学顾问Linda Kirsch将向我们介绍大学录取过程中发生的一些重要变化。她期待回答您所有与大学和职业相关的问题-之后, 我们将有时间互相聊天。提供咖啡和清淡的早餐小吃。我们期待着您的光临!

**\*\*新\*\*在Tacolicious外出就餐-整个周一**

这个月, 我们学校最喜欢的塔科在[Emerson Street大街532号](#)-Tacolicious-将全月将周一收益的15%捐赠给我们的PTA和Palo Alto的另一所小学。只需就餐或直接点餐, 我们的学校将会受益。去年, Tacolicious向我们所有的学校赠送了至少10万美元或更多的支票! 作为学校项目的一部分。传播这个词, 并告诉你的朋友! 如果您星期一有任何大型餐饮订单, 那也算在内! 请与我们的PTA联系, 以获取有关如何在计划中包括大订单的更多详细信息。

**T5**

**\*\*NEW\*\* Early Bird Advance Registration deadline March 20 for Graduation Parties**

Early registration deadline for the Senior Picnic and Grad Night is Friday, March 20.

Registration form: [tinyurl.com/GunnGradPartyForm](http://tinyurl.com/GunnGradPartyForm)

If anyone has any questions about both parties: [tinyurl.com/GunnGradPartyFAQ](http://tinyurl.com/GunnGradPartyFAQ)

If a student needs financial aid to attend both parties, see their counselor.

**We are about \$2,000 short** of our goal to help pay for students who can't afford to attend graduation parties. To help out: [tinyurl.com/GunnGradPartyDonations](http://tinyurl.com/GunnGradPartyDonations)

Questions for Grad Night parties: [gunn.seniorparty@gmail.com](mailto:gunn.seniorparty@gmail.com)

**\*\*新\*\*3月20日为毕业聚会提前报名**

高年级野餐和毕业夜提前注册截止日期是3月20日, 星期五。

注册表格: [tinyurl.com/GunnGradPartyForm](http://tinyurl.com/GunnGradPartyForm)

如果有和这两个派对有任何疑问的话, 请访问: [tinyurl.com/GunnGradPartyFAQ](http://tinyurl.com/GunnGradPartyFAQ)

如果学生需要经济资助参加双方, 请咨询其辅导员。

我们和目标还差\$ 2,000, 这是我们为帮助付不起参加毕业聚会费用的学生而设的目标。帮忙:

[tinyurl.com/GunnGradPartyDonations](http://tinyurl.com/GunnGradPartyDonations)

研究生之夜聚会的问题: [gunn.seniorparty@gmail.com](mailto:gunn.seniorparty@gmail.com)

## T6 xiaolin

### **\*\*NEW\*\* Safe Routes to School**

#### **Locking and parking bikes:**

Most thefts can be prevented by properly securing your bicycle with an adequate lock, to a secure parking facility such as a bike rack. U-locks, such as Kryptonite, are recommended, and the most secure. A 6-foot cable or chain (the thicker the better) used with a U-lock allows you to lock to any rack and secure your wheels as well. Be aware that any cable can be easily cut. Don't entrust your good bicycle to a cable alone. Most bike thefts on campus are due to "cut" cable locks. Use the bike racks and avoid locking to the fence, trees or signs. When parking your bike, don't obstruct walkways, railings, doorways or ramps intended for use by pedestrians or people with disabilities.

#### **Use Bike Index to help protect your bike:**

Go to <https://saferoutes.paloaltopta.org/bicycle-registration>

You can add pictures, easily edit information as well as delete or transfer ownership of bikes. Importantly, it allows you to list your bike as stolen or lost if your bike goes missing. Bike Index is a national database that has helped recover more than 6,000 bikes!

#### **Commuting:**

Something new to get used to on El Camino Real in Palo Alto: Pedestrian Hybrid Beacons (PHB's). They warn drivers when pedestrians are crossing the road. Caltrans has installed PHBs at: Monroe Drive, Vista Drive, Barron Ave & Wilton Ave, College Ave  
Here's how they work: <https://youtu.be/ZZ3OJD6gWT4>

### **\*\*新\*\*安全路线上学**

#### **锁车和停放自行车:**

大多数的盗窃都可以通过适当的锁来防止，把你的自行车锁在一个安全的停车设施里，比如自行车架。推荐使用Kryptonite等U-locks，它是最安全的。一个6英尺的电缆或链(越厚越好)使用u形锁允许你锁定任何机架和安全您的车轮。注意，任何电缆都很容易被切断。不要把你的好自行车单独托付给电缆。校园里发生的大多数自行车盗窃案都是由于电缆锁被“剪断”造成的。使用自行车架，避免锁在栅栏、树木或标志上。停车时，切勿阻塞行人通道、扶手、门口或坡道，以免妨碍行人或残疾人士使用。

#### **使用自行车指数来帮助保护你的自行车:**

去<https://saferoutes.paloaltopta.org/bicycle-registration>

你可以添加图片，轻松编辑信息，以及删除或转移自行车的所有权。重要的是，它允许你列出你的自行车被盗或丢失，如果你的自行车失踪。自行车索引是一个全国性的数据库，已经帮助恢复了6000多辆自行车!

#### **交通:**

在帕洛阿尔托的El Camino Real上有一些新的东西需要去适应:行人混合信标(PHB's)。行人过马路时它们会警告司机。加州运输公司已经在Monroe Drive, Vista Drive, Barron Ave & Wilton Ave, College Ave安装了PHBs  
它们是这样工作的:<https://youtu.be/ZZ3OJD6gWT4>

## T7 Zora

### **Gunn Foundation**

Are you interested in helping to support Gunn High School seniors in furthering their education? The Gunn Foundation is accepting applications for new Trustees who want to join the Board in support of

the Foundation's Mission, which is to provide need-based scholarships to college bound Gunn seniors. To learn more about the Gunn Foundation, visit our website or contact Althea Brown, Nominating Committee Chair, at [thegunnfoundation@gmail.com](mailto:thegunnfoundation@gmail.com). To apply to join the Board, click [here](#).

### **Gunn Athletics**

-- This week's [Spirit Corner](#)

-- Welcome to our [Titan Athletics Spirit Corner](#) where we'll highlight key news from Gunn Athletics each week.

**\*\*NEW\*\*** Superintendent's [Newsletter](#) and [PAUSD News](#).

### **冈恩(Gunn)基金会**

您是否有兴趣帮助支持冈恩(Gunn)十二年级学生的高阶学习？冈恩(Gunn)基金会正在接受新的希望加入董事会以支持该基金会的使命的受托人的申请，该使命是为受大学教育的冈恩(Gunn)十二年级学生提供基于需求的奖学金。想了解更多关于冈恩(Gunn)基金会的信息，请访问我们的网站或者联系埃西亚·布朗(Althea Brown)，提名委员会主席：[thegunnfoundation@gmail.com](mailto:thegunnfoundation@gmail.com) 申请加入基金会管理，请[点击此处](#)。

### **冈恩(Gunn)体育**

-- 这周的 [体育精神角](#)

-- 欢迎来到我们的[泰坦运动员精神角](#)，我们每周在这里更新冈恩(Gunn)运动员的高光时刻。

**\*新\*** 院长的 [通讯报](#) 和 [帕罗奥图学区\(PAUSD\)新闻](#)。\*

### **T8 Michael**

**\*\*NEW\*\*** [Coronavirus 2019 \(COVID-19\) Update](#)

As we head into the long weekend, please remember to check out our NEWEST links pertaining to travel and children regarding the Coronavirus. If you have any questions or require more resources, email [health@paloaltopta.org](mailto:health@paloaltopta.org)

[CDC Information for Travel](#)

[CDC - FAQ Coronavirus Disease and Children](#)

[NASP - Talking to Children about COVID-19](#)

[Parent Resource: Talking to Children about COVID-19](#)

**\*\*UPDATED\*\*** [PTA Council Coronavirus Webpage](#)

[PAUSD - Coronavirus](#)

**\*\*更新\*\*** [关于Coronavirus的新闻](#)

当我们进入长周末时，大家请记住查看有关Coronavirus的与旅行和儿童有关的信息。如果您有任何疑问或想要更多资源，请联系[health@paloaltopta.org](mailto:health@paloaltopta.org)

[CDC 旅游信息](#)

[CDC - Coronavirus病毒和儿童常问的问题](#)

[NASP - 跟儿童商量Coronavirus](#)

[家长资料: 和小孩子讨论Coronavirus的事](#)

**\*\*UPDATED\*\* PTA理事会关于Coronavirus的网页**

### **PAUSD - Coronavirus**

#### **"Motherload" screening on family cargo biking**

**Sun, Mar 22, 2-5pm, Arrillaga Family Rec. Ctr., Sequoia Room, 700 Alma St., Menlo Park**

"Motherload" is an award-winning, crowdsourced documentary about the increasing isolation and disconnection of the digital age, its planetary impact, and how cargo bikes could be an antidote. The \$5 ticket price will be donated to Silicon Valley Bike Exchange. A small showcase of family cargo bikes will be onsite. Registration required - limited seating available. Sponsored by Safe Routes to School, PTAC, and PAUSD. <http://wheelkids.com/palo-alto/motherload/>

Click [here](#) to register for the screening at the Menlo Park venue.

**纪录片"母载"放映关于家庭货运自行车的故事**周日, 3月22日, 2-5pm, Arrillaga Family Rec. Ctr., Sequoia房, 地址 : 700 Alma St., Menlo Park

"母载" 是一个获奖和众包的一个关于电子时代日益孤立和脱节, 世界影响, 和货运自行车如何成为问题的解毒方式。票价\$5, 而回捐给Silicon Valley 自行车交换。一个小型家庭货车的陈列室将在现场。必须注册, 座位有限。由"学校安全路线", PTAC和PAUSD组织。

<http://wheelkids.com/palo-alto/motherload/>

请到[这里](#)注册Menlo Park会场放映。

### **T9 Kevin**

#### **PTAC - March 25 Association Meeting**

**Wed, Mar 25 9-11am, 25 Churchill Ave**

The next PTAC General Association Meeting is on March 25th. This meeting is open to the general public. We will meet to discuss our school PTAs' preparedness for COVID-19. Call-in meeting is an option. Call-In: 605 313 6335 (ID 478-927)

#### **PTAC - 三月25日协会会议**

**三月25日, 星期三 上午9点-11点, 25 Churchill Ave**

下一次 PTAC 协会会议将会于三月25日举行。此次会议是对公众公开的。我们会讨论我们学校家长教师协会对冠状病毒的防范准备。通过电话参加会议也可以。电话号码 : 605 313 6335 (ID 478-927)

#### **PTAC Invites Parents of Teens to a Teen Vape Talk By Teens - Palo Alto Youth Council (PAYC)**

**Thu, Apr 2, 7:30-9pm, Mitchell Park Community Center**

PTAC invite all parents with students transitioning to middle and high schools to attend this talk on vaping by the students themselves. Hear from the teens directly so you can understand better how to talk with your students. For more info, please contact Ms. Ganesan of Palo Alto Youth Council at [21dganesan@castilleja.org](mailto:21dganesan@castilleja.org).

#### **PTAC 邀请青少年的家长们来参加青少年电子烟论坛 - 帕罗奥图青少年议会 (PAYC)**

**四月2日, 星期四, 晚上7点半-9点, Mitchell Park 社区中心**

PTAC 邀请所有即将升入初中的学生们的家长来参与这次由学生主导关于电子烟的论坛。从学生那里直接听取他们的观点, 使您能够更好的了解怎样跟您家的学生讨论这个话题。详情请联络帕罗奥图青年议会的 Ms. Ganesan [21dganesan@castilleja.org](mailto:21dganesan@castilleja.org).

## T10

### **CNY2020 Drive for PAUSD, Wuhan, Japan and S. Korea**

In the past four years, Palo Alto Chinese New Year (CNY) fair has been a community building event. Every year, all proceeds of the Fair (~\$7000/year) go to PAUSD or related organizations. This year the CNY Fair was cancelled due to coronavirus outbreak. WizChinese/Palo Alto Chinese Parent Club is inviting our community to raise funds for hardest hit Asian countries. Our fundraising goal is \$14,000, half for PAUSD and half for Wuhan, Japan and S. Korea. 100% proceeds go to the causes. Donate [here](#).

### **PTAC Invites Students to Apply for Grant Funding \$\$ - Now Available**

The City of Palo Alto's ThinkFund grant program is a unique opportunity for high school students, either living in Palo Alto or attending school in Palo Alto, to receive a microgrant for their project or idea. In addition to funding, students will also receive mentorship and support in order to turn their vision for a project into reality. For more information on how to apply please visit [City of Palo Alto, CA - Think Fund](#).

### **PAUSD, 武汉, 日本和韩国的CNY2020筹款活动**

在过去的四年中, Palo Alto的农历新年(CNY)是一个可以帮社区里所有人认识彼此和相遇。每年, 所有收益(每年约7000美元)都将捐赠给PAUSD或相关组织。今年, 由于冠状病毒的爆发, CNY交易会取消。WizChinese / Palo Alto华人家长俱乐部正在邀请我们的社区为受灾最严重的亚洲国家筹集资金。我们的筹款目标是14,000美元, PAUSD的一半, 武汉, 日本和韩国的一半。原因是100%的收益。在这里捐款[City of Palo Alto, CA - Think Fund](#)。

### **PTAC邀请学生申请助学金\$\$-现在可用**

Palo Alto市的ThinkFund补助金计划为居住在帕洛阿尔托或在Palo Alto上学的高中学生提供了一个获得其项目或想法小额赠款的独特机会。除资助外, 学生还将获得指导和支持, 以将他们对项目的愿景变为现实。有关如何申请的更多信息, 请访问: [City of Palo Alto, CA - Think Fund](#)。

## Mingjie Duan

### **PTA Council seeks Officers and Committee Volunteers**

Are you interested in being a part of the PTA council nomination committee? The charge of the nominating committee is to recognize and recruit the most qualified people available for elected a member of the PTA Council Executive Board and Collaborative Committees for the 2020-21 school year. As we are forming this nom-committee, we are looking for community members who have a passion for improving the educational experience of all students and preferably have experience on their school PTA or site council. We are currently seeking both nominations and expressions of interest from individuals in the community who would like to learn more about becoming a member of the PTA Council. Talk to us about stepping into a leadership role or how you can participate on a committee. Contact us at: [parliamentarian@paloaltopta.org](mailto:parliamentarian@paloaltopta.org)

### **PALY Theatre presents Tartuffe, by Moliere**

**Mar 14, 20, 21, 7:30pm; Mar 15, 22 2pm; Mar 19 4pm,**

**Palo Alto High School Performing Arts Center, 50 Embarcadero Rd., Palo Alto**

Molière's ridiculously funny tale of hypocrisy, vanity, and sleaze, Tartuffe follows the travails of the wealthy Pernelle family as they contend with the invasion of their household by a slippery con artist



posing as an extremely devout holy man. Tickets are \$15 Adults, \$10 Students/Seniors. Tickets go on sale February 24th. Box office opens 1 hour before curtain. More information and tickets available at [www.palytheatre.com](http://www.palytheatre.com)

#### PTA委员会寻求官员和委员会志愿者

您有兴趣成为PTA理事会提名委员会的一员吗？提名委员会的职责是认可和招募最有资格的人，以选拔2020-21学年PTA理事会执行委员会和合作委员会的成员。在组建这个nom委员会时，我们正在寻找对改善所有学生的教育体验充满热情的社区成员，最好是在其学校PTA或现场理事会上有经验的社区成员。我们目前正在寻求社区人士的提名和表达意愿，他们希望了解更多有关成为PTA理事会成员的信息。与我们谈谈担任领导角色或如何参加委员会的事宜。与我们联系：

[parliamentarian@paloaltopta.org](mailto:parliamentarian@paloaltopta.org)

PALY Theatre呈献Moliere创作的Tartuffe

3月14日，20日，21日，晚上7:30；22年3月15日下午2点；3月19日下午4点，

帕罗奥多市Embarcadero Rd. 50号帕罗奥多高中表演艺术中心

莫里哀 (Molière) 虚伪，虚荣和卑鄙的荒诞可笑的故事，塔尔图夫 (Tartuffe) 跟随富裕的佩尔内尔 (Pernelle) 家族的苦难，他们与一位假扮成极端虔诚的圣人的滑溜骗子作斗争。票价为成人15美元，学生/老人10美元。门票将于2月24日开始发售。票房在帷幕前1小时开放。有关更多信息和门票，请访问[www.palytheatre.com](http://www.palytheatre.com)。

#### T12

##### **\*\*NEW\*\* LEAD After School Program**

**Tue, Mar 24 to May 12, 4:30-5:30pm and 5:30-6:30pm at YMCA, 3412 Ross Rd, Palo Alto**

LEAD stands for Leadership, Engagement, and Asset Development. It is a service and mentorship program, presented by YCS and the Palo Alto Family YMCA for upper elementary and high school students. Upper elementary school students work alongside high school students in service, making connections in the community and building friendships. Mentees are third to fifth grade. Mentors are 9-12th grade. Mentors and mentees work on service projects from 4:30-5:30P. A mentor training follows from 5:30-6:30P, high school students only. For more information contact [mscoordinator@youthcommunityservice.org](mailto:mscoordinator@youthcommunityservice.org). To register visit:

<https://forms.gle/XE8LibbP1EGSTM6x6>.

##### **Foreign Exchange Programs for Palo Alto Students**

Is your student interested in studying abroad? Can your family host a foreign exchange student? AFS USA is a premier cultural exchange program approved by the US State Dept., and is the largest student exchange organization in the US, with about 1,000 US high school students currently studying abroad, and 2,000 foreign exchange students studying in the US this year (25 currently in the Bay Area). Currently AFS has 3 students at Paly, and typically hosts 1 or 2 students at Gunn. Learn more at [www.afsusa.org](http://www.afsusa.org), or contact Jon Klein ([jbk1524@gmail.com](mailto:jbk1524@gmail.com)), Palo Alto's AFS volunteer.

##### **\*\*新\*\*放学后的科：LEAD**

**3月24日星期二至5月12日下午4：30-5：30和5：30-6：30pm在帕洛阿尔托罗斯路3412Ross Rd, Palo Alto**

LEAD代表领导力，敬业度和资产开发。这是一项服务和指导计划，由YCS和Palo Alto家庭YMCA提出，面向高中和中学生。高年级的小学生与高中生一起工作，在社区中建立联系并建立友谊。指导是三年级到五年级。导师是九年级到十二年级。导师和受训者从4：30-5：30P开始从事服务项目。导师培训从5：30-6：30P开始，仅限高中生。有关更多信息，请联系

[mscoordinator@youthcommunityservice.org](mailto:mscoordinator@youthcommunityservice.org)。要注册，请到 <https://forms.gle/XE8LibbP1EGSTM6x6>

。

### **Palo Alto 学生的外汇兑换计划**

您的学生对出国留学感兴趣吗？您的家人可以接待一名外汇学生吗？AFS USA是美国国务院批准的首要文化交流计划，并且是美国最大的学生交流组织，今年约有1,000名美国高中学生出国学习，今年有2,000名外国学生在美国学习（目前在湾区有25个）。目前，AFS在Paly有3名学生，通常在Gunn接待1或2名学生。要了解更多信息，请访问[www.afsusa.org](http://www.afsusa.org)，或联系Jon Klein ([jbk1524@gmail.com](mailto:jbk1524@gmail.com))，帕洛阿尔托的AFS志愿者。